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Van:

Aan:

Onderwerp: RE: ga over grensregio“s
Datum: dinsdag 29 september 2020 23:59:09

Als er cen algemene vraag gesteld wordt over de samenwerking tussen Nl en de

buurlanden, kan (IZ) dit beantwoorden. Bij een dergelijke brede vraag moet in

het antwoord iig ook verwezen worden naar de ambtelijke taskforce grensoverschrijdende
samenwerking Corona, waarin eventuele knelpunten agv (voorgenomen) maatregelen in de

grensstreck besproken worden en de wijze waarop deze kunnen worden opgelost.

Mbt samenwerking met Du over IC-capaciteit: deze richt zich vooral op Noordrijn-
Westfalen, wel zo fair om dit ook specitiek te noemen. Ik zou hier iets terughoudend zijn
mbt de uitspraak dat dit op ministerieel niveau wordt herbevestigd, door de laatste zin als

volgt te wijzigen: ‘Tussen de beide ministeries is intensief contact over het voortzetten van

de eerder gemaakte samenwerkingsafspraken’,

Mbt Belgié: handig om het antwoord als volgt aan te passen: ‘Naar verwachting treedt in

Belgié op korte termijn een nieuwe regering aan. 1k wil zo snel mogelijk daarna met mijn
nieuwe Belgische collega in gesprek gaan over de benuttingsmogelijkheden van IC-

capaciteit in Belgié, zodat Nederlandse Corona-patiénten ook in Belgische ziekenhuizen

terecht kunnen als de druk op de Nise IC’s te groot wordt.” Gelet op haar portefeuille moet
dit antwoord worden uitgesproken door Tamara v Ark. Idem 1C-samenwerking met NRW.

Muvrgr,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Datum: dinsdag 29 sep. 2020 3:

Aan: BEN E (BE) <BEEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: qa over grensregio's

Beste [REN]
Wij hebben gisteren al even contact gehad over IC-capaciteit in de grensregio’s. In de

voorbereiding op het debat wordt hierover een Q&A opgenomen. Ik heb op basis van ons

gesprek het onderstaande opgesteld, zou jij daarnaar kunnen kijken en laten weten of dit

akkoord is?

Met het oog op het debat morgenochtend hoor ik dat graag zo spoedig mogelijk.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Contact met grensregio’s, hoe loopt dat?

eo Met Duitsland hebben we afspraken over het benutten van IC-capaciteit. Ik zal deze
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afspraken met mijn Duitse collega’s nogmaals bevestigen.

eo Ook met Belgié zal ik een gesprek voeren over het benutten van IC-capaciteit, om te zorgen

dat dit snel mogelijk is als de druk op de Nederlandse IC's oploopt.

Van: BE, 32. EE (IEEEEN) <BEEEE minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 15:14

Aan:IEEE) <MEKECR minvws. nl>
Onderwerp: ga over grensregio's

Urgentie: Hoog

IE

VanuitfERERkomen enkele spoedverzoeken voor QA’s voor de voorbereiding debat morgen. Een

van zijn vragen is de volgende:

Contact met grensregio’s, hoe loopt dat?

Wil je mij hier een QA over aanleveren?
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